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                                                                                             Krobia, dnia 27 czerwca 2011 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   X/2011 
  
                  z   X sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  21 czerwca 2011 r. w ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   20.00  

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Krobia za 2010 rok., 

 b) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Krobia za 2010 rok, 

 c) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta               

i Gminy Krobia za rok 2010, 

 d) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kobi za rok 2010, 

 e) wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Krobi, 

 f)  nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej 

w Przyborowie, 

 g) objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie‚ 

 h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 i)  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia 

za I półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu  wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury             

za I półrocze, 

 j)  zmiany uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2011 r.                   

w sprawie uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011– 

2025,   
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 k) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011,  

 l) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”, 

 ł)  powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników, 

 m) przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków.   

  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zakończenie.  
   

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego sesja 

jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady : na wniosek p. Burmistrza wnoszę o uzupełnienie  porządku obrad                 

sesji o rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

      - nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”, jako pkt 8 l,   

      - powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgłoszonych kandydatach na 

ławników,  jako pkt 8 ł, 

      -  przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków, jako pkt 8m. 

Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.           

Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.          

     

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z IX sesji. 

      Protokół z IX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : na interpelacje dot. spraw gminnych odpowiedziałem bezpośrednio na posiedzeniu, 

część interpelacji zgłoszonych do jednostek pozagminnych zostało przekazanych wg 

właściwości. W międzyczasie otrzymaliśmy odpowiedź WZDW w Poznaniu, która dot. 

interpelacji złożonej przez radnego A. Miałkowskiego.   

      A. Miałkowski : ja nie upierałem się przy barierce, ja mówiłem również o słupkach 

odblaskowych, bo bariera być może będzie zasłaniać. Natomiast w Państwa wniosku nie było to 

napisane, a ja mówiłem, że mogą być słupki odblaskowe i moim zdaniem bardzo by się 

przydały, ale taka została udzielona odpowiedź.   
       
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
      E. Dopierała : sprawa dot. pracownika, który zajmuje się zielenią. Na komisjach rozmawialiśmy 

na ten temat i mówił Pan, że zatrudni lub zleci wykonanie tych prac. W parku, gdzie posadzono 

roślinność zieloną mimo, że zabezpieczono podłoże korą to już przebijają się chwasty, które są 

już wyższe od tych młodych roślin. Posadzone przy alejkach krzewinki wymagają już 

pielęgnacji, a niektóre są powyrywane i rzucone. Myślę, że wymagałyby one odpowiedniej 

pielęgnacji, bo wykonywane jest tylko koszenie tego terenu. W mieście jest więcej takich 
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punktów zieleni i dlatego pytam czy jest już pracownik, który będzie zajmował się pielęgnacja 

tych obiektów. 

      K. Perdon : sprawa dot. nielegalnego wywozu nieczystości na terenie gminy. Zwrócili się 

mieszkańcy domów jednorodzinnych z ul. Ponieckiej w Pudliszkach, że w ubiegłym tygodniu po 

raz kolejny na terenie, który był wykorzystywany jako magazyn podczas prac remontu tej ulicy 

pojawił się pojazd wuko i wypuszczone były fekalia. Smród w tym czasie był niemiłosierny                  

w bliskiej odległości od zabudowań mieszkalnych. Czy to było zgodne z prawem? Teren ten 

miał być uporządkowany przez firmę realizującą remont. Miejsce to staje się nielegalnym 

wysypiskiem śmieci. Kiedy ten teren zostanie uporządkowany? 

      G. Skrobała : 1. Moje pytanie dot. wykaszania poboczy i rowów przydrożnych.  Trawy osiągnęły 

dużą wysokość, widoczność jest bardzo słaba i zagraża to bezpieczeństwu. Czy Powiatowy 

Zarząd Dróg rozpoczął już prace wykaszania poboczy i czy kolejno we wszystkich 

miejscowościach będzie to realizowane?  

      2. Czy w pozostałych miejscowościach znajdują się też jeszcze tablice „przełomy”, ponieważ             

w naszym rejonie są one postawione. Zastanawiam się nad logiką działania PZD, ponieważ to 

ich łatanie dziur po zimie wygląda tak, że zasypują kilka dziur, odjeżdżają i po jakimś czasie 

naprawiają kolejnych kilka takich ubytków. Do dnia dzisiejszego tam, gdzie istnieją tablice 

„przełomy” jeszcze kilka dziur do załatania pozostało. Zastanawiam mnie logika tego działania, 

bo finansowo przedraża te prace skoro pracownicy kilka razy muszą dojechać tego miejsca.     

      M. Duda : sprawa dot. dostawy energii elektrycznej do gminy. Ukazała się w prasie informacja, 

że przygotowany zostanie przetarg na operatora, który będzie dostarczał energię przede 

wszystkim oświetlenia ulicznego. Pytam to w związku z planowanymi nowymi punktami 

świetlnymi w gminie. Pan Burmistrz powiedział, że po wyłonieniu operatora będzie można 

przystąpić do dalszych prac. Proszę o informację na ten temat. 

      K. Perdon : wg informacji mieszkańców Pudliszek na skrzyżowaniu ul. Ponieckiej z 40-lecia 

PRL podobno była lampa uliczna. Została ona rozmontowana i przeniesiona w inne miejsce. 

Czemu miało służyć takie działanie i kiedy ona wróci na swoje miejsce?  

      E. Dopierała : jeśli byłaby możliwość dołożenia jeszcze jednej huśtawki dla dzieci w parku przy 

kościele i ewentualnie zamontowanie Toi Toi, ponieważ z taką prośbą zwróciły się do mnie 

matki dzieci korzystających z tego obiektu? 

      R. Szulc : mieszkańcy Grabianowa pytają kiedy będzie wykonywana droga wewnętrzna i jaki 

będzie to odcinek? 

      L. Bem : sprawa dot. remontu ul. Grunwaldzkiej, czy jest już ogłoszony przetarg i kiedy zostanie 

rozstrzygnięty? 

      G. Skrobała : jak wygląda sprawa wykaszania rowów w danej miejscowości, ponieważ 

świetlicowy miał zająć się wykaszaniem tych dodatkowych terenów?  

      A. Miałkowski : zwracam się do p. Agaty Fajczyk żeby sfotografować rondo i pokazać 

właścicielowi. To jest wizytówka właściciela, ale przy okazji nikt nie wie czyja to jest 

wizytówka i wobec tego ocena się Krobię, niestety negatywnie.  
          
      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      18.05. Zawody sportowe pod nazwą „Sportowa Gmina Krobia” dla klas I-III w szkole Ciołkowo.  

      21.05. Spotkanie ws. planowania przestrzennego Krobi z udziałem Burmistrza Krobi, jego 

współpracowników i zainteresowanych mieszkańców. 

      52.05. Pokaz mody w wykonaniu modelek i modeli 50+ z okazji Dnia Matki zorganizowany 

przez Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

      27.05. Uroczystość nadania imienia gimnazjum w Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum              

w Starej Krobi oraz wręczenia sztandaru ufundowanego przez Radę Rodziców.  

      Dzień Samorządowca  - wyjazd do Soplicowa. 
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      31.05. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. Temat : propozycja rozdysponowania 

wolnych środków z lat ubiegłych w budżecie na rok 2011. 

      3.06. Udział delegacji Rady Miejskiej w pogrzebie byłego sołtysa wsi Chumiętki Sp. Mariana 

Parisa. 

      Otwarcie wystawy plenerowej „Kraków Jana Pawła II” w Pałacu na Fosie. 

      5.06. Zawody Wędkarskie w Chwałkowie, ufundowano puchar Rady Miejskiej, udział radnego 

Mariana Szpruka. 

      Jubileusz 75-lcia OSP w Domachowie. 

      6.06. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Tematy: spotkanie z delegatami gminy 

Krobia do Wielkopolskiej Izby Rolniczej oraz zapoznanie się z pismem Prezesa Jarosława 

Kaczynskiego. 

      Spotkanie radnego Łukasza Kubiaka z mieszkańcami jego obwodu wyborczego z udziałem 

Burmistrza Krobi w sprawie gospodarki odpadami  

      8.06. Spotkanie j.w. z udziałem firmy odbierającej odpady Trans-Kom. 

      9.06. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Temat : funkcjonowanie „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w Gminie Krobia” w nawiązaniu do listów skierowanych do 

rady przez mieszkańca Krobi. 

      10.06. Udział w szkoleniu zorganizowanym przez spółkę Municypium S.A. z Warszawy.                

Temat : analiza oświadczeń majątkowych, kryteria, procedury oraz odpowiedzialność 

analizujących za przeprowadzoną analizę. Szkolenie odbyło się w Poznaniu. 

      12.06. Gminne Zawody sportowo - pożarnicze Pudliszki 2011.  

      15.06. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. Omówienie materiałów na X sesję. 

      16.06. Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów zaprosił na ognisko do leśniczówki              

w Karcu. 

      17.06. Udział w pogrzebie byłego sołtysa wsi Karzec śp. Stanisława Fechnera – „Zasłużony dla 

Gminy Krobia”. 

      19.06. Spotkanie integracyjne „Dzień Matki”, „Dzień Ojca” w Ciołkowie, udział radnego 

Zdzisława Nowackiego.  

      Spotkanie integracyjne w Potarzycy, współorganizator radna Renata Szulc. 

      20.06. Posiedzenie Komisji Budzetu w sprawie wyrażenia opinii do projektów uchwał.  

      21.06. Posiedzenie Komisji Rolanictwa i Rozwoju Gminy w sprawie wydania opinii                           

o niektórych projektach uchwał.  

 

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

       

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Krobia za 2010 rok. 
 

1. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2009 rok.  

Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarządzenie Burmistrza Krobi  Nr 27/2011 z dnia             

28 marca 2011 r. w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Krobia oraz 

planów finansowych gminnych instytucji kultury za rok 2010 oraz sprawozdania finansowe, 

stanowiące załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.   

2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami 

Gminy Krobia za rok 2010 – Uchwała Nr SO-0954/38/10/Ln/2011 Składu Orzekającego RIO 

w Poznaniu z dnia 26 kwietnia 2011 r. w sprawie : wyrażenia opinii o sprawozdaniu                        

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami Gminy Krobia  za rok 

2010.   
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Skarbnik Gminy odczytał powyższą opinię, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

3. Przewodniczący Komisji Budżetu Lech Bem :  

komisja obradowała w dniu 20.06.br i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.    

4. dyskusja :  

nie zgłoszono.  

5. głosowanie : 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr X/64/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Krobia za 2010 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

b)   udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Krobia za 2010 rok. 

Burmistrz : 

W poprzedniej uchwale przedstawione zostało przez p. Skarbnika sprawozdanie finansowe, 

budżet i jego realizację.  Dla mnie najważniejsze jest zbilansowanie, zachowanie balansu,                    

z jednej strony z ogromnymi potrzebami mieszkańców, z drugiej z możliwościami finansowymi 

Gminy, jej zadaniami. Środków finansowych niestety nie wystarczy na  wszystkie uzasadnione 

potrzeby zbiorowe naszych mieszkańców, zgłaszane przez Państwa i przez swoje środowiska, 

wiejskie, czy też mieszkańców Krobi. Sukcesywnie staramy się podejmować te zadania, żeby             

w jak największym stopniu ta realizacja następowała. Działania są nasze wspólne, uchwalając 

budżet i przy każdej zmianie jego realizacji biorą Państwo udział. Jest to praca szeregu osób, 

które ten budżet realizują. Pracownicy jednostek organizacyjnych, urzędu, sołtysi, rady sołeckie           

i mieszkańcy naszej gminy, którzy również włączają się w działania samorządu. Chciałbym tym 

wszystkim osobom podziękować. Dla mnie realizacja budżetu to nie tylko kwestia roku 

budżetowego, ale także perspektywa wieloletnich działań, czy planowanie długofalowych 

przedsięwzięć Gminy, to kwestia relacji zadłużenia i dochodów, skutków na lata następne.  

Musimy zawsze pamiętać, że skutki finansowe zaciągniętych zobowiązań w danym roku 

przenoszą się na lata następne i determinują nasze możliwości. Z drugiej strony czasami bez 

zaciągnięcia zobowiązań finansowych, kredytów nie byłyby możliwe realizowanie zadań                   

i pozyskanie środków zewnętrznych. Te dwa aspekty, przy każdej podejmowanej decyzji, przy 

analizie budżetu, przy analizie możliwości są przez nas brane pod uwagę i na bieżąco też o tym 

rozmawiamy. W imieniu własnym i wszystkich, którzy się przyczynili do realizacji tego budżetu 

zwracam się o udzielenie nam absolutorium z wykonania budżetu.            

1. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia 

za 2010 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2010 oraz informacji                 

o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

za 2010 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 2010, sprawozdaniach finansowych 

Gminy krobia za rok 2010 oraz informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem                   

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi za 2010 rok, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała Nr SO-0955/35/10/Ln/2011 Składu 

Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie : wyrażenia opinii                      

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielania absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Krobi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 r.  

Przewodniczący Rady odczytał powyższą opinię, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

3. dyskusja :. 



 6 

nie zgłoszono.  

4. głosowanie : 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr X/65/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia za 2010 rok; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

Przewodniczący Rady pogratulował bardzo dobrego funkcjonowania i realizacji budżetu.   

Burmistrz : dla każdej osoby pełniącej funkcję burmistrza moment głosowania za udzieleniem 

absolutorium jest bardzo istotny i ważny. Jest to forma oceny pracy organu wykonawczego 

gminy za konkretny okres, za działania. To też taki moment ważny, chociaż sam tytuł mówi               

o udzieleniu absolutorium burmistrzowi, ale tak naprawdę jest to udzielenie jak mówiłem 

wcześniej akceptacji, docenienia pracy szeregu osób, które przy realizacji budżetu, zadań biorą 

udział. Poczynając od Państwa radnych, którzy bez dobrej współpracy, bez zrozumienia często 

konieczności zmian w ciągu roku budżetowego wynikających ze zmiennych okoliczności                  

z pewnością nie byłoby możliwe zrealizowanie zadań i działań, chciałbym Państwu serdecznie 

podziękować za współpracę i udział w tym przedsięwzięciu. Dziękuję kierownikom jednostek                

i pracownikom wszystkich gminnych jednostek samorządowych za współudział w realizacji 

budżetu.  Także dziękuję pracownikom urzędu za współudział w tych działaniach, za wspólne 

podejmowanie ryzyk, które w tej pracy występują i bardzo dobrą współpracę. Dziękuję też 

sołtysom i radom sołeckim, którzy bardzo często uczestniczą w planowaniu przedsięwzięć                  

i realizacji tych zadań, nadzorują wykonywanie tych prac w swoich obwodach, sygnalizują 

problemy jakie występują. Również szereg mieszkańców, którzy formalnie nie pracują dla 

samorządu, dla jednostki prawnej jaką jest gmina, ale czują się współczłonkami tej wspólnoty 

mieszkańców i chcą działać nie tylko  dla dobra swojego, ale także działają dla dobra wspólnego 

i im też bardzo serdecznie dziękuje. Jest to też dla mnie zobowiązanie, żeby dalej starać się jak 

najlepiej wykonywać swoje zadania. Traktuję swoją pracę jako służbę publiczną na rzecz 

mieszkańców gminy.    
 

Przerwa. 

Salę obrad opuścił radny M. Szpurka.  
 

c)   zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta                       

i Gminy Krobia za rok 2010.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Uchwałę Nr X/66/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Krobia 

za rok 2010; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

d)    zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kobi za rok 2010.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Uchwałę Nr X/67/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury                  

w Kobi za rok 2010 ; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

e)   wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja na posiedzeniu                     

w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

L. Bem : ile działek PKP ma jeszcze do oddania? 
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Burmistrz : działki mogą stanowić zainteresowanie Gminy, jeszcze długo wystarczy zasobów 

PKP na zamianę działek. Dwie nieruchomości są istotne, to dworzec PKP oraz tereny, które 

mogłyby stanowić miejsce pod budownictwo mieszkaniowe.   

Uchwałę Nr X/68/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości niezabudowanej położonej               

w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

f)   nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej                   

w Przyborowie.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak: komisja na posiedzeniu                         

w dniu dzisiejszym  projekt  uchwały  zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

Uchwałę Nr X/69/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonej                         

w Przyborowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

g)    objęcia udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.   

Uchwałę Nr X/70/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie objęcia 

udziałów Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

h)   udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Uchwałę Nr X/71/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

i)   określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia                    

za I  półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu  wykonania planu finansowego  gminnych instytucji kultury                  

za I półrocze. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Skarbnik Gminy : w związku z tym, że nie są to zadania wspólne proponuję w § 3 ust. 1 pkt 4 

wykreślić słowo „wspólnych”.   

Uchwałę Nr X/72/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie  określenia 

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia za I  półrocze, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu  

wykonania planu finansowego  gminnych instytucji kultury za I półrocze; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych. 
 

j)   zmiany uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2011 r.                       

w sprawie uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011– 

2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

Skarbnik Gminy przedstawił autopoprawkę paragrafu 3, który otrzymuje brzmienie „Załącznik 

nr 3 do Uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 25 stycznia 2011 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011 – 2025,                  

otrzymuje nowe brzmienie, jak w załączniku nr 3 do niniejszej Uchwały”.                                                      

Zgłoszona autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                              

Uchwałę Nr X/73/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie  zmiany 

uchwały Nr V/19/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenie 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2011– 2025; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych. 

 

k)   zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011. 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę, stanowiącą 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : w prawie projektu uchwały i autopoprawki komisja 

obradowała w dniu 20.06.br i opiniuje jednogłośnie pozytywnie, przy jednym nieobecnym 

członku komisji.  

Zgłoszoną autopoprawke przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

Uchwałę Nr X/74/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2011; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 

radnych. 
 

l)    nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr X/75/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie nadania 

odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia” przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

Odznaczenie nadano ks. kanonikowi Ludwikowi Maćkowiakowi.  
 

ł)   powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr X/76/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie powołania 

zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

E. Dopierała : czy są już kandydaci na ławników, bo termin składania wniosków upływa 30 

czerwca? 

Burmistrz : wnioski jeszcze nie wpłynęły.  
 

m)  przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Salę obrad opuścił radny Ł. Kubiak.    

Uchwałę Nr X/77/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie  przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków  przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz :  przeprowadzając inwestycję związaną z rekultywacją parku w Krobi określono, że 

zabiegi pielęgnacyjne wykonywane będą przez okres roku przez podmiot, który realizował to 

zadanie. Chcemy wykorzystać zasoby kadrowe jakie posiadamy w Urzędzie i także przy 

zadeklarowanym współudziale szkół myślę, że uda się ten park utrzymać w należytym stanie. 

Obecnie nie jest planowane zwiększenie etatów na takie prace.  

Odpowiadając na interpelację radnego K. Perdona to w ubiegłym tygodniu dokonywano 

czyszczenia kanalizacji deszczowej na osiedlu przy ul. Kopernika. Natomiast po stwierdzeniu 

struktury tego osadu zaniechano wywożenia w to miejsce, wiązało się to z działaniami 

zmierzającymi do rekultywacji tego terenu, który jest przewidziany w tym roku.  

W zakresie pytań do PZD przekazane zostaną interpelacje dot. miejsc i harmonogramu 

wykaszania poboczy i rowów.   
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A. Olejnik : wg informacji Kierownika Rejonu Dróg w Krobi ze względu na ograniczone środki 

fiansnowej wykaszane będą tylko miejsca najbardziej niebezpieczne przy drogach powiatowych.  

Burmistrz : odnośnie interpelacji zgłoszonej przez radnego M. Dudę dot. oświetlenia ulicznego, 

to z postępowania przetargowego wyłączono oświetlenie drogowe. Obowiązuje nas umowa dot. 

usługi oświetleniowej i modrrnizacji tego oświetlania na terenie gminy do 2014 roku, w ramach 

tej umowy jest też dostawa energii.  

Odpowiadając na interpelację dot. oświetlania w Pudliszkach, to czy wiadomo kiedy ta lampa 

została usunięcia z tego miejsca? 

K. Perdon : wg informacji właścicielki posesji mieszkającej przy tym skrzyżowaniu, to lampę 

usunięto, kiedy rozpoczął się remont drogi.  

Burmistrz : z mojej wiedzy przy remoncie drogi  nie modernizowano oświetlenia, ale jest to do 

doprecyzowania, do wyjaśnienia. 

K. Perdon : sprawdzę to i przekaże Panu dokładne informacje na ten temat. 

Burmistrz : oczywiście rozbudowa placu zabaw w parku jest możliwa, lecz trzeba pamiętać, że 

są miejscowości, które w ogóle nie mają placów zabaw i chcielibyśmy to kontynuować. 

Natomiast skorzystanie z toalety publicznej możliwe  jest na Rynku. Można oczywiście 

rozważyć zlokalizowanie toalet także w innym miejscu. 

Odnośnie inwestycji drogi w Grabianowie uzyskaliśmy informację z Urzędu Marszałkowskiego, 

że dofinansowanie nasza Gmina otrzyma. Ogłoszenie przetargu na to zadanie nastąpi po 

podpisaniu umowy. 

Odpowiadając na interpelację dot. terenów zielonych i obszarów szczególnie tych nie będących 

własnością Gminy, to oczywiście chcemy nowelizować sposób zarządzania zielenią. Osoby 

zarządzające świetlicami zajmują się tymi terenami. Chcę zwrócić uwagę na inny aspekt sprawy, 

który nie dotyczy tylko terenów zielonych ale również innych zadań, które Gmina realizuje na 

obszarze swojego terytorium. Szereg zadań, problemów, które się pojawiają nie są naszymi 

zadaniami. Myśl o pasie drogowym przy drodze wojewódzkiej, powiatowej. Staramy się 

pomagać przy realizacji tych działań, również w zakresie zadań Spółek Wodnych. Powinniśmy 

rozdzielić te dwa działania, na realizacje zadań własnych i na pomoc innym strukturom.                   

W pewnym momencie dla mieszkańców zaciera się ta różnica i patrzą na te zadania jako 

obowiązki Gminy. Z drogiej strony jest tak, że jeżeli nic nie zrobimy, to często nie doczekamy 

się działania struktur do tego powołanych, WZDW czy PZD.  Ma to charakter pomocy 

finansowej, bądź rzeczowej.  

Odnośnie zapytania radnego Miałkowskiego, my widzimy zaniedbania na rondzie, zwracamy na 

to uwagę zarządcy drogi, natomiast jeśli to przejmiemy, to będzie to zadanie ciągłe i rozważamy 

taką możliwość.       
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady : proszę p. radcę prawnego o uzupełnienie odpowiedzi skierowanej do 

mieszkańca dot. zwrotu działki.  

Radca prawny : pismo dla p. przewodniczącego w pełnym zakresie było przeze mnie 

przygotowywane. Proponuję formułę zapytań wtedy będzie mi dużo łatwiej zorientować się jakie 

elementy mogą być uzupełnione. Dla mnie jest to jasno sprecyzowane, że wnioskodawca kieruje 

swoją prośbę do organu, który nie jest władny rozstrzygać sprawę indywidualnie. Dlatego                     

w zasadnie odpowiedź na to pismo mogłoby się sprowadzać do przywołania  przepisów ustawy    

o gospodarce nieruchomościami i wskazania, że w zakresie żądania zwrotu nieruchomości 

właściwym rzeczowo organem jest Starosta Gostyński, który w przypadku gdy wnioskodawca 

skieruje do niego taka prośbę będzie musiał merytorycznie odpowiedzieć. Z uzasadnienia 

decyzji, która jest przywołana w odpowiedzi o przekazaniu w użytkowanie wieczyste wynika, że 

doszło do wykupu w zakresie tej konkretnej działki.   Z zapisów sądowych wynika, że doszło do 

wywłaszczenia tej działki w 1988 roku. W mojej ocenie takie żądanie zostanie ocenione przez 

Starostę negatywnie. Na tym etapie wystarczającym jest pouczenie wnioskodawcy aby swoją 
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prośbę skierował do Starosty. Nawet, jeśli ta odpowiedź będzie negatywna, to merytorycznie 

wnioskodawca odpowiedz otrzyma.  

Odnośnie uchwały rozpatrywanej dzisiaj ponownie w pkt 8m), która uchwałą RIO z dnia 15 

czerwca br. została unieważniona. W zasadzie na moją prośbę ten projekt uchwały został 

przeniesiony z pierwotnie planowanego porządku obrad z sesji kwietniowej na majową z uwagi 

na to, że widziałem pewne wątpliwości co do ograniczenia dotacji dla osób fizycznych biorąc 

pod uwagę zapisy ustawy.  Wszystkie kwestie i wątpliwości były konsultowane z odpowiednimi 

organami. Wg mojej oceny w zakresie przedmiotowym i w zakresie podmiotowym Rada jest 

władna do tego żeby wprowadzić zapisy  co do ewentualne podmiotów korzystających z dotacji 

zawęzić. Takiemu rozwiązaniu przemawiały dotychczasowe zapisy poprzedniej uchwały. Wg 

mnie nie jest celowe, nie celowe wspieranie tą dotacją osób prawnych, przedsiębiorców. Zależy 

nam aby ta uchwała jak najszybciej weszła w życie. 

L. Bem : p. przewodniczący mam prośbę aby materiały, które w ostatniej chwili wchodzą  na 

sesji też były przesyłane w formie elektronicznej. 

E. Dopierała : we wrześniu wchodzi nowa edycja programu „schetynówka”. Czy nasza Gmina 

też planuje złożyć jakiś wniosek, być może  ulica Sobieskiego lub Nowa nie spełniałaby 

kryteriów, ponieważ mają one połączenia z drogą wojewódzka i powiatową.   

Po wielu perturbacjach widzę, że została założona strona internetowa o biskupiznie. W ubiegłym 

tygodniu wchodziłam na tę stronę lecz nie zostały tam ujęte żadne informacje, więc jaki był sens 

jej zakładania? W dniu dzisiejszym już na tej stronie są dwie informacje nt. zespołów                             

z Domachowa i przedszkola. Myślę, że p. Burmistrz spowoduje, ze odpowiedzialny pracownik 

informacje zostaną w miarę szybko uzupełnione.    

Ł. Kubiak : jak na dzień dzisiejszy przedstawia się harmonogram prac uzgodnieniowych                      

i dokumentacyjnych  związanych z realizacją inwestycji farm wiatrowych zarówno części 

północnej jak i południowej? 

Sołtys wsi Grabianowo : dziękuję za wykonany remont ul. Miejsko Góreckiej, lecz na wysokości 

stawu było pobocze gdzie parkowały pojazdy. Obecnie przejazd na tym odcinku jest utrudniony 

ze względu na założony krawężnik uniemożliwiający parkowanie na poboczu, tylko na jezdni. 

Być może postawienie znaku zakazu postoju umożliwi bezpieczny przejazd tą ulica.  

p. Maria Kossowska, mieszkanka Krobi : w dniu dzisiejszym złożyłam wniosek do Rady 

Miejskiej, lecz nie wiedziałam, że taki wniosek składa się 7 dni przez posiedzeniem rady. Kilka 

razy składałam w Gminie wniosek o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego dot. 

przeznaczenia działek pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Uzyskałam odpowiedź, iż 

takie zmiany dokonywane zostaną przy następnym projekcie  uchwały o zmianie planu. Przy 

kolejnej zmianie planu mój wniosek nie został ujęty. Ile razy mam składać wniosek, aby sprawa 

została właściwie rozpatrzona? Do kogo mam się zwrócić, żeby uzyskać odpowiedź w mojej 

sprawie? 

Przewodniczący Rady : w tej sprawie, o której  Pani mówi zorganizowałem spotkanie 21 maja             

z udziałem p. Burmistrza, p. Olejnika, p. Krzyżostaniaka, p.Kubiaka oraz Pani, syna i radcy 

prawnego. Wydawało mi się, że wyszliśmy z tego spotkania  ustalając jakieś uzgodnienia, Pani 

się na to godziła, czy syn. 

p. Kossowska : uzgodnienia żadnego nie było. 

Przewodniczący Rady : ale zrozumienie tego problemu, wyjaśnienie tej kwestii.  

p. Kossowska : ja nie mam problemu, jako mieszkaniec podatek płace tyle lat i z opłatami nie 

zalegam.  

Przewodniczący Rady : nie rozumiem tej Pani ostatniej kwestii. 

p. Kossowska : w każdej rodzinie są problemy, a w mojej sprawie nikt mi nie umie 

odpowiedzieć.  

Burmistrz : wniosek p. Bema dot. przekazywania materiałów na sesję myślę, że kierowany był 

do p. przewodniczącego. 
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Odnośnie kwestii „Schetynówek” tak jak w latach poprzednich będziemy starali się o środki               

z tego programu, trzykrotnie udało się skutecznie pozyskać środki. Rzeczywiście te kryteria są 

określone, środków na następny program ma być zdecydowanie mniej. W poprzedniej edycji 

wnioskowało 230 samorządów gminnym, a dofinansowanie otrzymało tylko kilkadziesiąt. 

Prawdopodobnie wniosek będziemy składać, nie określono jeszcze na która drogę, zależne to jest 

jakie kryteria zostaną określone. Biorąc pod uwagę dotychczasowe kryteria to ulica Nowa 

miałaby większe szanse. Jest połączenie drogi gminnej z powiatową.  Wg ustaleń poprzedniej 

kadencji realizowana ma być naprawa ul. Fr.Rejka. 

Odnośnie strony internetowej to myślę, że sukcesywnie będzie ona coraz bogatsza. Prowadzenie 

jej należy do MGOK i zamieszczane zostaną informacje na temat naszego regionu. 

W sprawie farm wiatrowych i ul. Miejsko Góreckiej odpowie Naczelnik WIGP. 

A. Olejnik : odnośnie ul. Nowej, to można przewidywać przebudowę tej drogi, przy założeniu 

szerokości 6 m, ale w planie jest 10 m liniach rozgraniczających. We wrześniu będzie kolejny 

termin składania wniosków i trzeba wskazać, na którą ulicę będzie składany wniosek,                        

a dokumentacja przygotowana jest na ul.Fr.Rejka i osiedle w Gogolewie, inwestycje                       

te w zasadzie nie kwalifikują się do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  

L. Bem : odnośnie szerokości ul. Nowej to może być jednokierunkowa, bądź wykupić grunty. 

A. Olejnik : odnośnie projektów dot. farm wiatrowych, to w części południowej ten etap  pod 

względem proceduralnym zamknięty na terenie miejscowości Przyborowo, Ciołkowo i Kuczyna. 

Uzyskano pozwolenie na budowę i wg informacji inwestora przygotowane są specyfikacje 

urządzeń, które mają być montowane. W roku bieżącym opracowany ma być harmonogram 

logistyczny transportu. W części północnej cały czas trwają zmiany związane z planem 

zagospodarowania przestrzennego. Po ostatnich konsultacjach, które się odbyły we wszystkich 

miejscowościach części północnej zostały dokonane korekty. Jesienią projekt zostanie wyłożony 

do publicznego wglądu, a następnie po zaopiniowaniu przez wszystkie instytucje projekt 

zostanie przedłożony do zatwierdzenia. W części południowej mogą być rozpoczęte jeszcze             

w tym roku prace przygotowawcze, wycinka drzew.  

Odnośnie sprawy zatrzymywania przy stawie na ul. Miejsko-Góreckiej, to rzeczywiście jest to 

miejsce dość niefortunne. Wnioskowaliśmy po odbiorze tej inwestycji w ubiegłym roku aby 

obniżyć ten krawężnik. Uzyskaliśmy odpowiedź, że ze względu bezpieczeństwa nie będzie to 

możliwe, a po zakończeniu inwestycji zamontowany zostanie znak „zakazu zatrzymywania”.   

Burmistrz :  odpowiadając w sprawie zgłoszonej przez p. Kossowską, to chodzi o zmianę                                  

planu zagospodarowania przestrzennego ul. Konopnickiej. Obszar ten w 2006 roku został objęty 

planem zagospodarowania przestrzennego. Nieruchomość stanowiąca przedmiot wniosku jest 

częściowo przeznaczona jest pod zabudowę mieszkaniową, a częściowo jako grunty rolne. 

Rzeczywiście na dzień dzisiejszy rozważamy dalsze kontynuowanie zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego w tym obszarze. Sukcesywnie poszerzamy obszar                          

ul. Konopnickiej jako teren pod budownictwo mieszkaniowe. W przypadku nieruchomości, która 

jest objęta wnioskiem wiązałoby się to również z budową drogi dojazdowej do ewentualnie 

działek budowlanych, które w tej części ulicy miałyby powstać i to też bierzemy pod uwagę. 

Zmiany te następują sukcesywnie w pewnych kwartałach. W tym obszarze plan jest przez nas 

analizowany, brany pod uwagę i najprawdopodobniej w pewnej perspektywie czasowej taki 

wniosek, czy inicjatywa dotycząca zmiany planu od ul. Konopnickiej aż do ul. Powstańców 

Wlkp. na poszerzenie tego pasa pod zabudowę mieszkaniową będzie następował. Jest drugi 

aspekt sprawy, na który chciałbym zwrócić uwagę, że plan zagospodarowania przestrzennego 

tworzy się bez względu na interes publiczny i rozwój urbanistyczny miasta. W tym przypadku 

wiąże się to z konkretnym wnioskiem odnoszącym się do postępowania sądowego dot. podziału 

spadku i sporu pomiędzy dwoma stronami. Nie jest w tym momencie jakby kwestią naszą 

rozstrzygać wartość tej nieruchomości i nie chciałbym aby Gmina, czy Rada Miejska, czy 

poszczególni urzędnicy byli wkomponowywani  w spór rodzinny. Dlatego jakby tym elementem 
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motywacyjnym musi być w mojej ocenie zasadność rozwoju planistycznego gminy. Powstanie 

działek budowlanych, a nie kwestia ustaleń niezbędnych na potrzeby tego procesu.  

p. Kossowska : sporu nie ma,  to nie chodzi o proces sądowy, bo więcej sąsiadów też chce 

zmiany planu. Nie można patrzeć indywidualnie, w Sądzie każdy może mieć sprawę,  tutaj 

chodzi o plan zagospodarowania. Wniosek został złożony  i dalej nic w tej sprawie nie wiadomo. 

Burmistrz Miejskiej Górki jest bardzo chętny, czeka jakie zostaną podjęte decyzje.  

Burmistrz : te zmiany w zakresie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, które dotyczą 

kolejnych działek z tyłu ul. Konopnickiej w kierunku do ul. Powstańców Wlkp. są przez nas 

rozważane jako kolejne etapy poszerzenia pasa pod budownictwo mieszkaniowe.  Kolejne 

wnioski oczywiście można składać, ale inicjatywa uchwałodawcza jest w tym momencie 

zdeterminowana możliwościami finansowymi,  co do sporządzenia tego planu i rzeczywistym, 

realnym zainteresowaniem osób sprzedażą tych działek i oczywiście możliwościami  utworzenia 

przez nas komunikacji lokalnej na tym obszarze tj. budowy drogi. Ale jeśli na tym etapie byłaby 

ona nie utwardzona, to w perspektywie czasu trzeba brać pod uwagę, że oczekiwania  

mieszkańców, którzy się tam wybudują będą takie, aby wszystkie media wprowadzić i również 

drogę. Ten element determinuje jakby kolejność poszerzania, czy rozbudowę obszarów pod 

budownictwo mieszkaniowe na terenie miasta, a dopiero 5 lat minęło od uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego, gdzie te obszary były przewidziane pod tereny rolnicze. 

Nasze działania, nasz punkt widzenia w tym zakresie jeśli chodzi o rozszerzanie obszarów pod 

budownictwo mieszkaniowe jest zgodny z oczekiwaniami osób, które składają wnioski. 

Natomiast jest kwestia momentu i czasu, kiedy będziemy taki wniosek, taką uchwałę inicjować.   

p. Kossowska : mamy ręce związane, bo teren jest pod zabudowę mieszkaniową, jeśli sąsiad 

będzie chciał prowadzić jakąś działalność na takiej działce, to nie będzie mógł jej wykonywać. 

Burmistrz : rozumiem, że Pani wnioskowała o zabudowę mieszkaniową. 

Przewodniczący Rady : odpowiedź zostanie Pani udzielona pisemnie. 

Ł. Kubiak : wydawało mi się, że podczas tego spotkania doszliśmy do pewnego stwierdzenia, 

przedstawione zostały pewne dalsze formy działania.        

 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam X sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska       


